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Abel Balbo udzielił wywiadu dla Centro Suono Sport, trzy dni po wysokim

zwycięstwie w CSKA Moskwa.

Twoja opinia na temat startu Romy?

- W lidze były dwie Romy: ta z Empoli, gdzie nie było podstawowych graczy, stąd

była mniej błyskotliwa, trochę cierpiała, ale była bardzo praktyczna. Przeciwko

Fiorentinie podobała mi się bardzo, była wielka jakość, szybkość, wygrała w sposób

jasny, bez problemów. W Lidze Mistrzów była wyjątkowa, rozbiła obronę CSKA dzięki

szybkości Gervinho i Iturbe. Rosjanie przygotowali się źle do meczu, pozostawiając

zbyt dużo miejsca tej dwójce graczy, to było samobójstwo.

Romie brakuje "ciężkiego" napastnika?

- Sądzę, że obecna Roma, z Francesco, gra bardzo jakościową piłkę, taka Roma

funkcjonuje perfekcyjnie. Francesco, grając na środku ataku, cofa się i robi

obrońcom dylemat. Nie wiedzą czy za nim wyjść czy nie i w ten sposób tworzą się

wolne przestrzenie dla bocznych napastników. Poruszanie się Tottiego pomiędzy

liniami podnosi jakość innych graczy. Z klasycznym napastnikiem Roma by nie

funkcjonowała.

Destro?

- Bardzo mi się podoba, ale niestety dla niego, w ważnych meczach, które się liczą,

jeśli Roma jest kompletna, nigdy nie zagra. Zawsze będzie grał Totti, gdyż Roma

porusza się po boisku w niesamowity sposób, gdy Francesco jest na boisku.

W niedzielę przyjeżdża Cagliari Zemana. Wyobrażasz sobie podobne

ustawienie taktyczne jak CSKA?

- Teoretycznie, tak powinno być, przeciwko drużynie Zemana, która gra bardzo

wysoko. Z pewnością Cagliari musi bardzo naciskać Romę, czego nie robiło CSKA.

Tak wysoka gra przeciwko Romie jest ryzykowna.

Garcia jest wartością dodaną Romy?

- Bardzo łatwo jest mówić o Garcii, dał drużynie jakość i znalazł wielką jakość gry z

niesamowitą równowagą na boisku. Roma to świetna mieszanka, jest wielkim

zespołem. Nie spodziewałem się tego, Garcia jest jednym z najlepszych trenerów w

Europie.

Wraz z powrotem Strootmana, Garcia może grać rombem w środku pola?

- Podstawowa Roma pozostanie według mnie drużyną z trójką w środku pola, choć
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wykluczenie jednego z graczy jest obecnie trudne, mimo że Strootman zasługuje na

grę. Będzie z pewnością rotacja, w niektórych meczach Garcia może wystawić

Pjanica wyżej.

 

Gdzie może zajść Roma, w Europie i we Włoszech?

- We Włoszech będzie walczyć o mistrzostwo z Juve, mimo że jest Napoli, które

widzę nieco w tyle. W Europie, może moim zdaniem przejść dalej. W grupie zagra z

City o hipotetyczne drugie miejsce. Bayern ma wielką tradycję, wielkich mistrzów,

wielką jakość i w tym momencie jest o stopień wyżej od Romy.

Twoja przyszłość profesjonalna?

- Niebawem podpiszę trenerski kontrakt z jednym z klubów zza granicy. Udaję się do

pracy do Emiratów Arabskich.
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